
Z á p i s  z Výroční členské schůze OPT
                           TJ  Kotva Braník ze dne 2.2.2009

Výroční členskou schůzi zahájel ing.Pešata a předal řízení schůze ing. Svatému.

Pracovní představenstvo bylo zvoleno ve složení: Jiří Havelka
                                                                                Miloš Svatý
                                                                                Václav Pešata

VČS schválila program schůze.

Následovala volba komisí  - mandátové a návrhové – volba provedena aklamací.

Složení komisí navržené výborem OPT:  komise mandátová:  Zora Pokorná
                                                                                                    Jiří Vojta
                                                                                                    Květoslava Preislerová

                                                                  komise návrhová:     Pavla Svobodová
                                                                                                    Jakub Šťastný
                                                                                                    Vlasta Svatá

Zprávu o činnosti oddílu v r. 2008 přednesl ing. Pešata. Ve zprávě zhodnotil naplánované akce,
které všechny proběhly velmi úspěšně i díky všem, kteří tyto akce pečlivě naplánovali, zajistili
a odvedli.

Dalším bodem naší VČS je „Plán činnosti oddílu v r. 2009“. Plán je tradičně rozdělen na část jarní
a letní a část podzimní a zimní. Plán byl sestavován s maximální péčí a to i za situace, kdy z výboru
OPT odešli dva jeho členové.
Vedoucí prvních jarních výletů o nich krátce pohovořili.

K bodu „členské příspěvky a povinnosti v r. 2009“:
     Pro r. 2009 byly příspěvky ponechány ve stejné výši jako v r. 2008 a to:

- do OPT –   70,- Kč
- do TJ     - 400,- Kč   dospělí a výdělečně činní
-               - 280,- Kč   studenti a mládež do 15.let
-               - 200,- Kč   důchodci

Splatnost příspěvků je do 31.3.2009
     Povinností pro členy je mimo včasného zaplacení příspěvků také v průběhu roku odpracovat
brigádu v areálu TJ v Braníku ve výši 5 hod. podle pravidel, platných pro r.2009.

Diskuse:   ing Pešata informoval VČS o tíživé finanční situaci TJ. Jedním z velkých problémů je
                 výše pronájmu pozemlů, které TJ na základě smlouvy s Povodím Vltavy užívá.

Dále  VČS přistoupila k vyhodnocení oddílové soutěže, které vypracoval Jakub Šťastný a též
přednesl.

Následujícím bodem schůze byla zpráva mandátové komise:   ze 138 pozvaných bylo přítomno 86
                                                                                                    tj. 62% - VČS je usnášeníschopná



VČS také hlasovala o návrhu kandidátů na Výroční konferenci TJ.
Navrženi a schváleni byli:  Voborská Pavla
                                             Kroupa Jaroslav
                                             Martinů Miroslav
                                             Pokorná Zora
                                             Třešňák Jiří
                                              Havelka Jiří
                                              Marešová Alena
                                              Kvardová Věra
                                              Paulus Josef
                                              Svatý Miloš
                                              Dušek Jan
                                              Bezděková Eva
                                              Pešatová Anna st.
                                              Kněžková Marta
                                              Sabová Věra
                                              Vyhnanovská Jiřina

Náhradníci:  Káš Vladimír
                     Srbová Hana
                     Svobodová Radka
                     Šváb Oldřich
                     Kroupová Věra
                     Pelouchová Eva

Návrh byl 100% přijat.

      VČS přijala jednomyslně usnesení, které přednesla Pavla Svobodová.

      Závěrem Pešata apeloval na přítomné, aby celý areál TJ využívali a zapojili se i nadále do
života TJ

Zapsala: Kvardová                                                                        Schválil: Pešata        .
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